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Svar på interpellation om medicinska gaser 

En interpellation har inkommit till regionstyrelsens ordförande från Martin 
Hjulström (S) gällande minskade utsläpp av medicinska gaser. 

 

Varför har det tagit så lång tid att få en anläggning för lustgasdestruktion 
på plats? När kan en sådan anläggning vara i bruk? 

Medicinska gaser som läcker ut i atmosfären har en negativ miljöpåverkan, och 
att destruera lustgas för att minska klimatavtrycket är en prioriterad fråga i 
Region Halland. 2017 installerades en lustgasdestruktionsanläggning på 
Hallands sjukhus Halmstad i syfte att minska den klimatpåverkan som orsakas 
av medicinska gaser. På grund av att anläggningen inte omhändertog lustgasen 
på det sätt som den skulle uppstod arbetsmiljöproblem, varför anläggningen fick 
avinstalleras 2018. Sedan dess finns det ingen lustgasdestruktion i Halland. 
 
Region Halland har under de här åren inte ersatt den avinstallerade destruktorn, 
och det finns olika orsaker till detta. Eftersom apparaturen påverkar flera 
verksamhetsområden behöver vi säkerställa att även andra prioriterade 
perspektiv omhändertas i processen. Detta exempelvis utifrån arbetsmiljö, men 
även utifrån regionfullmäktiges beslut om den nya sjukhusstrukturen i Halland 
och tillhörande påverkan på fastigheter.  
 
En erfarenhet efter den föregående upphandlingen är att detta är en komplex 
fråga. För att den lustgasdestruktion som i framtiden sker i Region Halland ska 
kunna tillmötesgå olika verksamhetsbehov behöver vi säkerställa att vi arbetar 
med frågan utifrån ett helhetsperspektiv. Detta arbete pågår i så hög takt som 
möjligt, men det finns idag inget slutdatum på när 
lustgasdestruktionsanläggningar kan vara i bruk i Region Halland. 
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